

고려대학교 대면강의 참여자 기본 수칙

"함께 지킬 때 가능합니다."

- 1. 발열(체온 37.5℃ 이상), 기침, 흉통 등의 증상이 있는 분은 등교 삼가하기
- 2. 캠퍼스/건물 출입 시 <mark>발열 체크</mark>에 질서 있게 협조하고 반드시 <mark>학생증</mark> 지참하기 학생증으로 출입구 Tag 및 역학조사 시 기초자료로 활용
- 3. 강의 중 반드시 마스크 착용하기
- 4. 강의실 내 거리두기 착석 표시 좌석에 앉기
- 5. 강의 시작 전 본인 자리를 에탄올 티슈로 Self 소독하기
- 6. 강의실 외 공간에서도 가급적 1m 이상 물리적 거리 유지하기 & 마스크 착용
- 7. 기침할 땐 옷소매로 입과 코를 가리기
- 8. 30초 손 씻기를 자주 하고 큰 비말이 안착할 수 있는 개인 물품(가방, 핸드폰, 노트북 등)은 매일 깨끗이 소독하기
- 9. 강의 외 학내 단체행사(과/반 모임, 동아리 행사 등) 자제하기

#Stay	Away
#Save_Yourself	
#Save Ourselve	S

고려대학교 학생처 학생지원부



[영문 번역문]

Basic Rules for Face-to-face Lectures Participants at Korea University

"It's possible when we keep it together."

- 1. Refrain from coming to school if you have a fever (above 37.5°C), cough, chest pain, etc.
- 2. Please cooperate with checking body temperature when entering buildings in an orderly manner, and bring the student ID with you at all times.
- ID to be used as basic data when giving access to buildings and conducting epidemiological survey.
- 3. Make sure to wear a mask during lectures
- 4. Keep distance in the classroom to sit in a marked seat only
- 5. Sterilize your seat with ethanol tissue before the lecture begins.
- 6. Keep physical distance of at least 1 meter from one another outside the classroom as well & wear a mask
- 7. Cover your mouth and nose with your sleeve when you cough
- 8. Wash your hands frequently for 30 seconds and sterilize personal items on a daily basis (bags, cell phones, laptops, etc.) on which big droplets can settle
- 9. Refrain from attending group events (department/class meetings, student events, etc.)

#Stay_____Away
#Save_Yourself
#Save Ourselves

Korea Univ. Student Affairs Dept.



[중문 번역문]

高丽大学线下授课参加者基本守则

"共同遵守时才有可能"

- 1. 有发热(体温37.5℃以上),咳嗽,胸痛等症状的同学自制上学。
- 2. 出入校园及建筑物时,请有序配合进行发热检查,务必携带学生证
 - 出入口识别及流行病学调查时学生证做为基础材料使用。
- 3. 上课期间务必佩戴口罩。
- 4. 在教室里保持距离 按照入座标识就座。
- 5. 上课前用酒精湿巾对自己的座位进行消毒。
- 6. 除在教室外的其他空间,尽可能保持1米以上的物理距离 + 佩戴口罩
- 7. 咳嗽时用衣袖捂住口鼻。
- 8. 经常进行30秒的洗手,容易沾染飞沫的个人物品每天消毒干净(包,手机,电脑等)。
- 9. 除上课外,控制进行校内团体活动(系/班聚会,社团活动等)。

#Stay_____Away #Save_Yourself #Save Ourselves

高丽大学学生处学生支援部